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Horizon 2020: calls for Chinese experts to join the European Union’s database of peer reviewers in the new EU programme for research and innovation
Horizon 2020 calls for Chinese experts to join the European Union’s database of peer reviewers in the new EU programme for research and innovation: Chinese professors and other distinguished specialists are strongly encouraged to join the database of independent experts, through which they can participate in the evaluation of project proposals and monitoring of actions, submitted under Horizon 2020.
Following the recent launch of the first calls for proposals under Horizon 2020, the new EU Framework Programme for Research and Innovation, the EU is now calling for expressions of interest from Chinese experts that would like to get involved in the selection of project proposals as peer reviewers. 
Distinguished Chinese researchers and innovators are strongly encouraged to register as prospective experts to the EU database.  Registration is free of charge. The resulting database of experts will be used by the European Commission mainly to select and appoint peer reviewers of project proposals. Appointed experts will receive a daily honorarium and reimbursement of travel and accommodation costs for their occasional short-term assignments. 

This call for expression of interest is addressed to experts from various research-related organisations, for instance research institutions and agencies,  universities, standards organisations, enterprises or civil society bodies. Experienced professionals of all profiles are encouraged to subscribe to Horizon 2020 project evaluation and monitoring database. 
The desired areas of expertise comprise every research discipline included in the Horizon 2020 calls, such as Personalised health care; Food security and sustainable agriculture; Blue Growth: Unlocking the Potential of Seas and Oceans; Digital security; Smart cities and communities; Competitive low-carbon energy; Energy efficiency; Mobility for Growth; Waste: A Resource to recycle, reuse and recover raw materials; Water innovation: boosting its value for Europe; Overcoming the crisis: new ideas, strategies and governance structures for Europe; Disaster-resilience: safeguarding and securing society, including adapting to climate change; and Industrial Leadership.

In addition, the looked-for areas of expertise also include aspects cross-cutting the entire Horizon 2020, such as: Innovation in SMEs;  Knowledge transfer and intellectual property rights; Research career development, Doctoral training and skills; Sustainable development; International cooperation, and many more. 
For further details and the registration procedure, please visit the Horizon 2020 website: http://ec.europa.eu/research/participants/portal/desktop/en/experts/index.html
[CN]
欧盟新一轮科研创新计划“地平线2020”邀请中国专家加入同行评审专家库

欧盟新一轮科研创新计划“地平线2020”邀请中国专家加入同行评审专家库：诚邀来自中国的教授和优秀专家学者加入独立专家库，参加评审“地平线2020”的项目申请并监督各项活动。
欧盟新一轮科研创新计划“地平线2020”第一批项目征集公告已于近期发布，诚邀中方专家作为同行评审专家参与对项目申请的评选。
欢迎中方优秀的科研创新学者登录欧盟专家库进行免费注册。欧洲委员会将从专家库中遴选并任命项目评审专家，被任命的评审专家将按日获得酬金，并报销此类短期任务产生的旅行住宿费用。
评审专家来自各类科研单位，如科研院所、大学、标准组织、企业或社团组织，欢迎各个领域的资深专业人士报名参加“地平线2020”项目评审与监督专家库。

“地平线2020”专家库所需的专业领域涵盖各个学科，如个性化健康护理；食品安全与可持续农业；蓝色发展：探索海洋潜力；数字安全；智慧城市和社区；具备竞争力的低碳能源；能效；人员流动与发展；废料：可回收、再利用和恢复的原材料；水资源创新：为欧洲提升价值；克服危机：欧洲的新思路、新战略和治理结构；灾难恢复：社会保障与安全，包括适应气候变化；以及产业领导力。
此外，所需专业领域还涵盖“地平线2020”中跨学科内容，如中小企业创新；知识转移与知识产权；科研事业发展、博士培训与技能；可持续发展；国际合作等等。
关于评审专家注册的详情及步骤，请登录“地平线2020”网站：

http://ec.europa.eu/research/participants/portal/desktop/en/experts/index.html
